
 

Rozhovor 1 

1. Jak dlouho už máte svůj blog/vlog? 

Osobní blog 10 let, od roku 2006, zájmový blog o esoterice od roku 2009, tedy 7 let. 

 

2. Kolik máte průměrně čtenářů/shlédnutí příspěvků a sledujících na 

sociálních sítích? 

Osobní blog kolem 400-500 denně, esoterický cca 300 lidí denně. Sledujících 

na sociální síti mám na osobním blogu kolem 350 a esoterickém 1500. 

 

3. Jakým tématem se blog/vlog zabývá a do jaké kategorie bývá 

zařazován? 

Osobní blog: začal jako platforma pro zveřejňování mých povídek a básní, časem 

přibyly různé úvahy a dnes jsou na něm cca 2000 článků, část tvoří moje zážitky, 

různá zamyšlení nad světem, politikou, událostmi, část pak různé populárně naučné 

články o záhadách, psychologii, recenze na filmy, knihy, hudbu. A pochopitelně zbývá 

i trochu místa na ty povídky a básně:) Bývá řazen do deníčkových blogů. 

Esoterický blog: Tam většinu článků tvoří populárně naučné člány o esoterice, magii, 

bylinkách, zdravém životě, meditacích apod. a část recenze na knihy nebo tzv. 

pohlazení po duši, kam se snažím dávat něco hezkého, co potěší, s mým komentářem 

- písničky, fotky atd. 

 

4. Propagujete svůj blog také na sociálních mediích? Na jakých? 

Ano, na facebooku. Ale propaguji jen eso blog, který je spojený i s mým 

eshopem, za to jsem vynaložila i nějaké peníze pro více sledujících. Osobní 

blog má svou malou základnu sledujících a jen tam dávám odkazy na nové 

články. 

 

5. Byla vám někdy díky blogu/vlogu nabídnuta spolupráce s nějakou 

firmou? Jakým způsobem byla nabídnuta? 

Ano, několikrát. Obvykle mi napsali email a domluvili jsme se na spolupráci. 

Většinou šlo o článek, kde popíšu jejich produkt a dostanu za něj zaplaceno. Od jedné 

firmy jsem dostala zdarma výživový doplněk v ceně asi 800Kč a měla o něm napsat 

recenzi, která už placená nebyla. A párkrát jsem za drobný peníz zveřejnila na nějaký 

čas banner na svém webu. A pak využívám affiliate programu dvou obchodů a má na 

webu jejich bannery. 

 

6. Jakých produktů/služeb se spolupráce týkala? 

Články na objednávku už nepíšu, byly to hrozné blbosti a netýkaly se mého blogu, 

různé školy angličtiny a kosmetika, tak jsem to stopla. Když mi ale napíše někdo, kdo 

má zajímavý produkt, který se k mým stránkám hodí (knihy, věci s esoterickou 



 

tématikou…) nebo pěkné webovky a chce na ně upozornit lidi, ráda článek napíšu. 

Pravidelně teď spolupracuji s internetovým knihkupectvím a obchodem z fantasy 

věcmi prostřednictvím affiliate. 

 

7. Nabízejí spolupráci i firmy, které jsou mimo téma blogu/vlogu? 

Ano. A jak jsem psala, ty už odmítám, nepřijde mi to vůči čtenářům fér. Ale dlouho už 

se nikdo takhle neozval:) 

 

8. Podle čeho si vybíráte firmu, se kterou budete spolupracovat? 

Prohlédnu si jejich nabídku, poohlédnu se po referencích, jestli nejsou podvodníci. 

Pokud mi jsou sympatičtí a jejich zboží odpovídá mému zaměření, domluvím se 

s nimi. 

 

9. Pokud děláte na blogu/vlogu recenze na produkty, jsou tyto recenze 

upřímné a pravdivé? 

Vždycky, jinak by to nemělo smysl. Placené PR články nikdy nepíšu formou recenze, 

ale jen jako upozornění „tahle věc existuje, firma o ní říká tohlencto, mrkněte se na ni 

tu“.Svým čtenářům nikdy nebudu lhát a to za žádné peníze. Většinu recenzí stejně 

píšu hlavně na filmy a na knihy a za ty nemám ani halíř:) 

 

10. Dostáváte za recenze finanční odměnu? 

Vyloženě recenzi jsem za peníze nikdy nepsala. Jen za to, že dostanu produkt 

zdarma a pak ho orecenzuji. A to jsem se vždy snažila, aby recenze obsahovala 

všechny strány věci, kladné i záporné. 

 

11. Myslíte si, že ostatní blogeři jsou ve svých recenzích upřímní? 

Jak kteří, řekla bych. Dá se to nejspíš poznat z celkové nálady blogu a pokud blogera 

čtu už dlouho a vím, že je kvalitní, mívám v něj samozřejmě větší důvěru, než když 

objevím blogísek o kosmetice nějaké nanyny. 

 

12. Pořádáte giveaway pro sledující? Za jakým účelem? 

No, sama mám eshop, takže jsem i výrobce některých věcí:) Takže ano, občas 

udělám soutěž o nějaké moje zboží. A samozřejmě hlavně kvůli propagaci, aby 

lidi o těch věcech věděli a vzbudila jsem jejich zájem. A taky abych jim udělala 

radost, lidi, co mají radost, jsou přece ti nejlepší čtenáři a zákazníci:) 

 

13. Máte na blogu/vlogu bannerovou reklamu? 



 

Ano. Větší část bohužel od hostingu, který mám na blogu.cz a které jsou nutným zlem 

za službu zdarma. Moje vlastní přidané bannery mám na affiliate partnery a na můj 

vlastní eshop. 

 

14. Účastníte se akcí pořádaných firmami kvůli propagaci? (presstripy, 

tiskové konference, módní přehlídky, představení nových 

produktů…) 

Ne. Nikdo mě nikdy nikam nezval:D 

 

15. Dá se v České republice uživit pouze blogováním/vlogováním ? 

Nemyslím, náš trh je na to příliš malý. 

 

 

Moc děkuji za vyplnění =) 

 

 


